
 
 
 
Interpellation 
 
Till ansvarigt regionråd 
 
 
 
 
 
Angående arbetet med anhörigstöd vid suicid 
 
För lite drygt ett år sedan, det vill säga i september 2023, ställde jag en interpellation till 
ansvarigt regionråd om hur regionen ska säkerställa ett fullgott stöd till anhöriga och/eller 
närstående till personer som begått suicid. Svaret jag fick då var att frågan är komplex och att 
det är svårt att veta vilken verksamhet som skulle kunna ta över ansvaret, men att frågan 
skulle utredas och att berörda organisationer skulle bjudas in till samverkan. 
 
Nu, ett år senare, försökte jag hitta information om anhörigstöd vid suicid, men till min 
förvåning fanns ingen att tillgå. Efter att ha hört mig för verkar det inte bättre än att det aldrig 
blev någon funktion för detta, åtminstone inte inom Region Västmanland. I media delas 
fortfarande berättelser om anhöriga som tvingas pussla ihop sig själva efter en närståendes 
suicid, och trots den förhöjda risken för att själv suicidera upplevs stödet från regionen som 
lågt och svåråtkomligt. 
 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 
 

- Hur går arbetet med att stärka anhörigstödet vid suicid? 
- På vilket sätt vill styret att anhörigstödet ska se ut? 
- Vilka organisationer eller föreningar har bjudits in till dialog avseende detta? 
- Hur tänker styret arbeta för att samverkan med föreningar eller organisationer inom 

ramen för psykisk ohälsa och suicid stärks? 
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